[image: image17.png]Erasmus
Mundus






Reports on scholarship applications submitted by foreign students, graduates, doctoral students and postdocs
Report for:
                                                        (Applicant's name) 

 Referee's name
Position:
Subject:
University:
Address:
1. Since when and in what capacity have you known the applicant?
2. The applicant is/was among the best students/doctoral students (in %):
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 no assessment possible
3. How does the applicant stand out in academic and personal terms and how would you assess his/her potential?
4. How would you assess the preparation, feasibility, relevance and schedule of the project in question?
5. Of what significance is the aspired scholarship to the applicant's academic and professional career and/or to his/her home institution?

6. Additional information that could be of importance to the scholarship award decision:
7. Degree of approval
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 Emphatic approval
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Approval
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 Conditional approval


______________________________

__________________________________________

Place, Date 





Referee's Signature, Stamp or Seal 

Рекомендации для участников проекта IANUS II программы ERASMUS-MUNDUS
Рекомендация для:
__________________________________________ФИО соискателя 

ФИО рекомендующего лица
Должность:

Специальность:

Наименование вуза:

Адрес:

1. Как долго Вы знакомы с соискателем и насколько хорошо Вы его знаете?

2. Соискатель относится (относился) к числу лучших студентов / аспирантов (в %):
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затрудняюсь ответить

3. Чем отличается соискатель в профессиональном и личном плане и как Вы оцениваете его потенциал?

4. Как Вы оцениваете подготовку, возможность осуществления, актуальность и план проекта?

5. Какое значение будет иметь для соискателя и для ее (его) института данная стипендия в научном плане и для профессионального роста?
6. Дополнительная информация, которая может иметь значение для решения о выделении стипендии: 
7. Степень поддержки
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Безусловно поддерживаю
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Поддерживаю
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Поддерживаю в ограниченной степени


______________________________

__________________________________________

Место, дата





Подпись рекомендующего лица, печать
NB: Бланк рекомендаций для участников проекта IANUS II заполняется только на английском языке.
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